



▲ 公司職工合唱隊參加職工文藝匯演，獲得三等獎（2001年7月）。  
The CPA Chorus, third prize winner, on the stage (July 2001).

**2001年10月27日** 中國法學會知識產權研究會在北京成立。石小梅副總經理當選為研究會副會長，羅宏助理總經理當選為研究會理事。

**2001年12月1日** 在中國加入世界貿易組織前夕，開始實施第二次修正的中華人民共和國商標法。公司在宣傳和落實新法上做了大量工作。

**2001年12月** 中國國際貿易促進委員會會長俞曉松、副會長馬躍出席了在深圳召開的公司年度工作會議。

**27 October 2001** The China Law Society Intellectual Property Law Branch was established in Beijing. Deputy General Manager Shi Xiaomei was elected Vice President of the Branch, and Assistant General Manager Luo Hong member of its executive committee.

**1 December 2001** Before China's entry into WTO, the Trademark Law of the the People's Republic of China revised for the second time went into force. The China Patent Agent (H.K.) Ltd. did a great deal to promote the enforcement of the newly-revised Trademark Law.

**December 2001** Yu Xiaosong, Chairman of CCPIT, and Ma Yue, Vice-Chairman participated in the CPA annual meeting held in Shenzhen.



▲ 接待來訪的客戶（2001年8月）。  
Meeting visiting clients (August 2001).



▲ 公司年度工作會議（2001年12月）。  
The CPA annual meeting in session (December 2001).



▲ 董事會全體成員（2001年）。  
The CPA board directors (2001).